
    

周彦娜（敉安）Audrey Miann 
英国點⽯资本     ⾼级合伙⼈      Touch Stone Capital Group  Senior Partner 

演讲局俱乐部     创始投资⼈      Speaker Bureau Club       Founding Investor 

赫  宫  a. m.     创始投资⼈      highness a. m.            Founding Investor 

罗杰斯基⾦会     创会理事⻓      Rogers Founda?on         Founding Director 

演讲局俱乐部（Speaker Bureau Club） 
演讲局俱乐部创始投资⼈兼董事⻓。演讲局俱乐部是英国历史悠久的名⼈经纪机构演讲局
的中国区后花园，是为演讲局签约的8000多位演讲家及中国⾼级别客户服务的闭环俱乐

部。邀请了部分海外⾸脑、国际资本⼤亨、世界各界名⼈为其全程赋能，是巨额⽣意的布
道者。 
Founder investor and chairman of Speaker Bureau Club, it’s China back garden of the England 
long-established celebrity agency Speaker Bureau. It’s a closed-loop Club that serves more than 
8,000 speakers and high-level Chinese clients contracted by the Bureau. It has invited some 
overseas leaders, interna?onal capital tycoons, celebri?es from all over the world to give it a full 
range of powers, is the preacher of huge business. 

赫宫a.m.（highness a.m.） 
赫宫a.m. 创始投资⼈兼董事⻓。赫宫a.m. 意欲培养显赫⼈⼠的宫殿，致⼒于打造家族继承

⼈的全球体验性社交殿堂，提升继承⼈综合素质，构建全球化视野，⼴交全世界朋友。赫
宫a.m. 亦将甄选全球最杰出的100位继承⼈，获得全球各领域顶级名⼈亲⾃担任⼈⽣导师

的机会。眼界终将决定世界，更决定家族未来。 
Founder investor and chairman of【highness a.m.】, it’s a palace intended for the elite, 



dedicated to the global experience of the family heirs, Improve the comprehensive quality of 
heirs, build a global vision, make friends all over the world. Select the world’s 100 most 
outstanding heirs, the world’s top celebri?es in all fields of the opportunity to serve as personal 
mentors. Vision will ul?mately determine the world, but also determine the future of the family. 

罗杰斯基⾦会（Rogers Founda;on） 
罗杰斯基⾦会创会理事⻓。罗杰斯基⾦会由世界三⼤⾦融巨头（巴菲特、索罗斯、罗杰
斯）之⼀吉姆•罗杰斯担任主席，罗杰斯的⼥⼉快乐•罗杰斯和⼩蜜蜂•罗杰斯担任特使，周

彦娜担任理事⻓。罗杰斯基⾦会是国际公益机构，在⼈类⽂明、科学教育、家族传承及⽣
态环境领域进⾏前沿技术赋能与投资，为下⼀代和⼈类未来奠定⾼品质可持续发展的空间
和条件。 
Founding Director of the Rogers Founda?on. The Rogers Founda?on is chaired by Jim Rogers, one 
of the world’s three financial giants (BuffeS, Sorrows and Rogers) , with his daughter Happy 
Rogers and Bee Rogers as special envoy and Ms Audrey as Founding Director. The Rogers 
Founda?on is an interna?onal charity, to invest in advanced technology in the fields of human 
civiliza?on, science educa?on, family inheritance and ecological environment, and to lay the 
space and condi?ons for high-quality sustainable development for the next genera?on and the 
future of mankind.


